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ZAPISNIK 

SA 28. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 17.04.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:05 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Anton Purtić, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, 

Tihomir Glavurtić, Zvjezdana Jelinčić i Antonio Burica. 

 

Izostanak opravdao vijećnik Ćiril Kalebić  

 

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Tihana Glavurtić- direktorica društva Komunalno Basilija d.o.o. 

Željko Zlendić, teh.dir. Komunalnog Basilija d.o.o. 

Joško Lukin - MO Nečujam 

Sidrana Lebar i Nensi Koludrović – MO Stomorska 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda 
2. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća  
3. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća  
4. Vijećnička pitanja 
5. Program potpore poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine Šolta ( 2022.-2024.) 
6. Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu  
 Uređenje parka „iza stare škole“ u Stomorskoj 
7. Izvješće o radu Komunalnog Basilija za 2022. godinu  
8. Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada 
9.     Razno 
 
 
 
 
Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda 

 

Zvjezdana Jelinčić pita zašto opet nije stavljena predložena točka dnevnog reda Izrada Urbanističkog 

plana uređenja komunalno servisne zone sa reciklažnim dvorištem ( Borovik). 

Predsjedatelj pojašnjava da je upoznao Načelnika, te obzirom da točke vezane uz prostorne planove 

predlaže sam Načelnik on će i dati obrazloženje kroz Vijećnička pitanja. 
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Nadalje vijećnici JEDNOGLASNO prihvaćaju Dnevni red 28. sjednice Općinskog vijeća Općine 

Šolta. 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća 

 

Zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je JEDNOGLASNO. 

 

Ad 3.) Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice Općinskog vijeća 

Zapisnik sa 27.  elektroničke sjednice Općinskog vijeća Općine Šolta usvojen je 

JEDNOGLASNO. 

Ad 4.) Vijećnička pitanja 

Zvjezdana Jelinčić pita što se poduzelo po pitanju uređenja pomorskog dobra ispred Hotela Royal u 

Stomorskoj. Navodi, taj hotel inače radi bez papira, a sada uređuju i pomorsko dobro bez ikakvog 

koncesijskog odobrenja. 

Načelnik o tome ništa ne zna osim što ga je vijećnica Zvjezdana o tome izvijestila. 

Pročelnica obrazlaže da se po prijavi dalje postupilo, prijavilo se nadležnoj inspekcijskoj službi. 

Tihomir Glavurtić pita da li su mjesnim odborima uplaćena godišnja sredstva u iznosu 25.000,00 kn. 

Načelnik pojašnjava da mjesni odbori nemaju svoje račune, a sve što mjesni odbori zatraže on im 

odobrava kao izvršitelj Proračuna. 

Ante Blašković prigovara zašto nitko od članova Mjesnog odbora Gornje Selo nije obaviješten i ne 

zna ništa o hidrometeorološkoj stanici koja će se postaviti u Gornjem Selu. 

Načelnik pojašnjava da je Državni hidrometeorološki zavod još prije 3 godine tražio gdje su državne 

parcele za postavljanje te stanice. Izabrali su Gornje Selo i Maslinicu. Taj projekt vodi Željko Zlendić. 

Željko Zlendić navodi da je to stari projekt, DHMZ se nije javljao do sada kada ih je izvijestio koje 

parcele su izabrali. 

Ante Blašković negoduje što je mjesni odbor isključen od događanja, ljudi u selu provociraju 

navodeći kako glavar nema nikakve informacije, a tako je bilo i sa putem prema Senjskoj i putem 

prema groblju, te navodi da očito Željko Zlendić ne želi obavijestiti nikoga od članova mjesnog 

odbora. 

Načelnik pojašnjava da ne treba tražiti odgovor od Ž.Zlendića, plan radova je napravljen i to u 

dogovoru sa mjesnim odborima, i smatra da ne treba ponovno obavještavati svaki MO, on za to nema 

vremena.  

Predsjedatelj napominje da sigurno nitko ne očekuje da Načelnik obavještava i da se time bavi, ali 

smatra da nije nikakav problem da stručne službe barem mailom obavijeste MO da će se nešto raditi, 

to je bazična kultura. 

Antona Purtića zanima što je sada sa dječjim vrtićem. 

Načelnik izvješćuje o dogovoru sa Gradom Splitom, da će Općina ipak morati osnovati svoju 

ustanovu, a Grad Split će dati svoje resurse kroz stručne djelatnosti  kao što su logoped, psiholog, 

medicinsko osoblje i sl. S Gradom će se sklopiti sporazum. Izvješćuje nadalje da su Zvjezdana Jelinčić 

uz pomoć Marine Garbin, v.d.ravnateljice KICOŠ-a, pripremile svu dokumentaciju. Nadalje 

pojašnjava da je prethodni saziv Općinskog vijeća odgojiteljicu Sandru Cecić izabrao za 

v.d.direktoricu ustanove dj.vrtića, kako bi se riješili papiri, ali kada je sad došlo do toga, ista nije 
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željela potpisati, pismeno se izjasnila da daje ostavku na imenovanu funkciju. Treba pronaći nekoga 

dok se ne raspiše natječaj za direktoricu. 2,5 milijuna kuna dobivenih  za nadogradnju vrtića ne može 

se koristiti ako nemamo vlastitu ustanovu.  

Zvjezdana Jelinčić pita zašto se sporo odvijaju radovi u Gornjem Selu i zašto put preko Lokve nije 

saniran da se tim putem može lakše odvijati promet. 

Načelnik pojašnjava da je već pokušao učiniti što je mogao, te moli Pročelnicu da uputi pisanu 

požurnicu izabranom Izvođaču, a to je Kalebić d.o.o., da u roku od 48 sati izvrši radove inače će se 

postupiti prema odredbama iz ugovora. 

Ad 5.) Program potpore poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine Šolta 

  (2022.-2024.) 

Načelnik uvodno navodi da su u tijeku poticaji za navodnjavanje. Na natječaju za uređenje voda, 

zatvorenih i otvorenih, i navodnjavanje, Općina je dobila 291.000 EUR (od toga 252.000 

bespovratnih). Danas ide u Istru, kod tamošnjih načelnika da vidi kako su riješili navodnjavanje, 

kolike su cijene vode i sl. Prepušta riječ Željku Zlendiću koji radi na ovom Programu i poljoprivredi 

općenito. 

Željko Zlendić pojašnjava da je ovo Program koji je već donesen, a sada su se u Programu povećali 

iznosi u odnosu na ranije godine, pa Mjera 3 bolje financira sustave navodnjavanja, sada te iznose 

treba usvojiti Vijeće kako bi se raspisao natječaj koji je upravo prilagođen našim OPGovima.  

 

Tihomir Glavurtić smatra da je Program poljoprivrede iskopiran, puno toga iz Programa na Šolti 

nema,  ne može se ići u to bez riješene vode, a do tada ovo je samo na papiru. 

Načelnik dodaje da se sve do početka sezone, 01.06., mogu puniti vodospreme, da se može 

intervenirati u ljetnom periodu, ali zaključuje da za poljoprivredu nema velikog interesa. 

Ante Blašković naglašava da u Programu piše toliko toga što za Šoltu nije prihvatljivo, to je općenito 

na nivou Hrvatske. Nema ekonomske računice dok god je ovolika cijena vode. Navodi da u javnim 

vodama na Šolti ima po gruboj procjeni 5 miliona litara vode, obnova je pokrenuta, ali on se boji da 

projekt opet negdje ne ostane „u stolu“. Nadalje navodi da mu nije jasno zašto Država traži silnu 

dokumentaciju i ograničava veličinu za izgradnju cisterni na otocima, iako su ljudi spremni u to 

investirati, u velike spremnike. 

Tomislava Sinovčića zanima što se financira Mjerom 3, da li se financiraju cijevi, kapaljke i sl. ili 

samo tankovi. 

Željko Zlendić navodi da postoji mogućnost za financiranje i jednog i drugog, a financirat će se 

poljoprivrednicima i određena kubikaža vode.  

Ante Blašković ističe da je 5000 EUR premalo za izgradnju cisterne od 27 kubika, a mora se graditi 

nadzemno kako bi imali slobodan pad vode, bez struje nema drugog načina.  

Načelnik naglašava da se ne slaže, ne mora biti nadzemna, sve se danas riješi sa jednim (ili dva) 

solarna panela i pumpom, a i ne može se graditi nadzemno. U svakom slučaju ovim Programom se 

samo sufinancira, pomaže, a ne plaća izgradnja u 100% iznosu.  

 

Predsjedatelj smatra da se jedan dio problema može riješiti tako da  se dovede struja i pumpa na 

svaku  javnu vodu gdje se to može, revitaliziralo bi se bar 5-6 polja u Grohotama. I u neki drugim 

mjestima gdje nije daleko od struje. 

Načelnik izvješćuje da je to među otocima već pokrenuto, u suradnji sa RERom, očekuju se velika 

sredstva za uređenje voda, što nema veze sa već dobivenim novcem za dokumentaciju,  ujedno će 
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predložiti formiranje tima koji će se ovim baviti, jedan iz vijeća, jedan iz struke i načelnik, jer će to 

potrajati sigurno nekoliko godina dok se ne realizira. 

Predsjedatelj smatra da dok se ne dobiju ta sredstva ipak sami možemo nešto napraviti, npr. na 

Jamini, kada se dovede struja što je u tijeku kako je rekao Načelnik, staviti jedan jači hidropak ili sl. 

Tako poljoprivrednici mogu koristiti vodu, tko zatraži njemu se pusti voda i nešto naravno naplati. To 

bi ujedno bio nekakav pokazatelj onoga što se misli napraviti i da se vidi kako će ljudi reagirati, da li 

je to održivo, a bez previše ulaganja. 

Luka Burica smatra da je svako sufinanciranje pohvalno i nije ni dobro da bude u 100%tnom iznosu. 

Svakako, sređivanje zemljišnih knjiga i okrupnjavanje zemljišta je put do razvoja poljoprivrede. 

Rezultati će se možda vidjeti tek za 10tak godina ali treba krenuti što prije. 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje predloženi Program. 

JEDNOGLASNO se donosi 

Program potpore poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine Šolta (2022.-2024.) 

 

Ad 6.) Zaključak o davanju suglasnosti da se provede ulaganje na projektu  

 Uređenje parka „iza stare škole“ u Stomorskoj 

Načelnik izvještava o ovom projektu o kojem se govori već godinama, bilo je tu više varijanti, u 

sklopu toga je zamišljeno i dječje igralište i pozornica za predstave. Postoje sredstva preko LAG-a 

Škoji, cca 40.000 EUR, osigurana za Šoltu za ovakvu namjenu. Do 19.04. projekt treba predati, to je 

rok, zato je danas ovaj Zaključak hitno stavljen na dnevni red. 

Predsjedatelj moli da se ubuduće predstavnici mjesnih odbora jave da će prisustvovati sjednici, ne da 

bi dobili dozvolu jer im ne treba, nego da se zna planirati broj prisutnih osoba. Daje riječ Sidrani 

Lebar, predsjednici MO Stomorska. 

Sidrana Lebar izvješćuje da se sa prijedlogom uređenja tog parka krenulo još 2020.g.na inicijativu 

MO u dogovoru sa Načelnikom. Negoduje što je dogovorena prezentacija projekta bez da je MO 

obaviješten. Prije 3 dana uspjela je doći do projekta i MO se sastao da ga pregleda. Podržavaju 

inicijativu Općine, ali smatraju da nije uredu da ih se nije kontaktiralo. Imaju nekoliko primjedbi, 

projekt nije takav kakav su dogovorili. Čita zapisnik sa sastanka MO Stomorska od 16.04.o.g. u kojem 

se navodi što se mislilo napraviti.   

Načelnik informira da MO nije preskočen, on to podržava i podržavat će, više puta su razgovarali na 

ovu temu, ovo je novo i iznenada i za Općinu. Tog dana kada je stigla projektantica bio je samo 

usmeni razgovor bez skica projekta, namjera je bila pozvati MO, koliko zna zvali su Sidranu, ali ne 

zna što se dogodilo, sve je bilo na brzinu. Naglašava da ne zna detalje projekta i ne želi ništa na silu 

ako projekt ne odgovara MO. Požurilo se radi kratkoće vremena za prijavu na natječaj za 

sufinanciranje projekta jer će sredstva otići nekom drugom.  

 

Sidrana Lebar navodi da je nitko nije zvao, niti nekog drugog člana MO. 

Načelnik napušta sjednicu u 9:20 sati. 
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Tihomir Glavurtić naglašava da se opet išlo krivim putem, svaka inicijativa mora ići preko MO, 

najprije se treba pitati MO, oni su glavni jer su njih mještani izabrali. Podržat će sve što MO kaže. 

Zvjezdana Jelinčić naglašava da ne razumije u čemu je problem, hoće li se uzeti novci ili ne, smatra 

da je projekt dobar, teren se može 100% iskoristiti, multifunkcionalno za sve što se zamislilo. Još 

davno kada je Udruga Rusmarin uređivala prostor stare škole bio je plan urediti i kat i podrum i 

prostor iza škole. Svi znaju za te planove. Mjesni odbor od tada do danas nije ništa poduzeo, nije imao 

nikakvu inicijativu za uređenje bilo kojeg djela, i danas ona dolazi u situaciju da se proziva Udrugu 

Rusmarin, odnosno nju osobno, da nešto inicira i radi mimo MO. Ona je inzistirala, napisala 

amandman, da se u Proračun predvidi 20.000 EUR za uređenje tog prostora, i valjda                                                                                                                                 

MO zna da su predviđena. Ne zna zašto mora biti tolika strka oko projekta, neke se stvari uvijek mogu 

naknadno malo promijeniti i prilagoditi.  

Ante Blašković također želi reći da je odluka mjesnog odbora i mještana jedina ispravna, to se treba 

poštovati, i on će također podržati samo ono što MO odluči. 

Tomislav Sinovčić unaprijed napominje da i za Maslinicu postoji jedan sličan projekt predviđen u 

Proračunu i ne bi želio da se nešto ovako ponovno dogodi. Želi da ovo uđe u zapisnik i da se 

preduhitri ovakva situacija. 

Luku Buricu zanima ako se danas donese ova odluka da li je moguće kasnije izmijeniti projekt. 

Željko Zlendić odgovara da se naknadno ne može mijenjati projekt, odnosno zaravnavati teren, 

nasipati i sl., rađeno je u nivoima. Mora biti u skladu sa UPU Stomorska koji na žalost ne prati javni 

nego privatni interes. Danas ako se donese odluka, projekt ostaje kakav je. 

Tihomir Glavurtić ima potrebu odgovoriti Zvjezdani Jelinčić da ona ako nije zadovoljna radom MO 

ima načina da na to ukaže. On nije rekao da ona ne smije umjesto njih voditi projekt ali ne može 

inicirati nešto umjesto njih i mimo njih, a da oni o tome ništa ne znaju. 

Zvjezdana Jelinčić odgovara da ona ovo nije radila jučer, radi na ovome već dobrih 10 godina, i ništa 

nije radila što mjesni odbor nije znao. 

Tihomir Glavurtić i dalje odgovara da nije u pravu, jer o ovome mjesni odbor nije bio obaviješten, a 

oni su „vlasnici mjesta“.  

Predsjedatelj upozorava ukoliko se danas ne izglasa Odluka sredstva se neće moći povući. Pita 

predstavnike MO Stomorska da li mogu dati svoj stav, dat će 15tak minuta pauze da se konzultiraju, 

da pozovu svoje članove telefonski. 

Sidrana Lebar navodi da njoj ovo izgleda kao nekakav ultimatum na što ona ne pristaje. Nadalje želi 

istaknuti da niti jednom jedinom riječi nije spomenula niti prozvala Udrugu Rusmarin ili Zvjezdanu 

Jelinčić. Navodi da neće sama donositi odluke, ne želi minirati projekt, ali ne može niti sad u 15 min 

objašnjavati članovima preko telefona i dobiti njihovo mišljenje, a nitko prije nije došao na teren niti 

ih izvijestio, želi istaknuti da nisu krivi ukoliko se izgube sredstva. 

Pročelnica želi naglasiti da će o projektu ipak u konačnici odlučiti konzervatori i izmijeniti ga po 

svoju. 

Predsjedatelj u 09:40 sati određuje stanku od 15 min, da se konzultira sa stručnom službom,  

Načelnikom koji može kao Predlagatelj povući ovu točku sa dnevnog reda, i da vidi mogućnosti u 

okviru Poslovnika i Statuta što se može učiniti sa ovom točkom. 
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Sjednica se nastavlja u 09:56 sati. 

Predsjedatelj izvješćuje da je nazvao Načelnika, te da Načelnik ne povlači ovu odluku sa dnevnog 

reda, jedina tehnička mogućnost je da se ova točka stavi kao posljednja na dnevnom redu i da se 

sjednica prekine, te da se o ovome glasa na nastavku sjednice. Predlaže nastavak sjednice sutra,18.04, 

od 12 sati eklektroničkim putem. Na ovaj način mjesni odbor ima današnji dan da sazove svoje 

članove i da sutra do podne donesu svoj stav, a onda će vijećnici glasovati. Moli predsjednicu MO 

Stomorska Sidranu Lebar da se izjasni, ukoliko im ovaj dan ništa ne znači glasovat će se danas. 

Sidrana Lebar prihvaća da se o ovome još danas konzultira sa članovima mjesnog odbora Stomorska 

i sutra dostave svoje mišljenje. 

 

Predsjedatelj pita vijećnike da li se slažu da ovu točku danas stave kao zadnju točku dnevnog reda. 

Vijećnici JEDNOGLASNO prihvaćaju. 

Članice Mjesnog odbora Stomorska odlaze sa sjednice u 10:02 sati. 

Ad 7.) Izvješće o radu Komunalnog Basilija za 2022. godinu  

Tihana Glavurtić želi naglasiti, i da obavezno bude uneseno u zapisnik, da je Izvješće predano 

Općini Šolta dana 11.siječnja 2023. Zašto  nije dostavljeno Općinskom vijeću to ne zna, ali istina je da 

nikad do sada nije ni dolazilo na Vijeće, bar ne otkad je ona direktorica. Tako želi da se zna javno da 

nije točno ono što je rečeno na prošloj sjednici da Komunalno poduzeće nije podnijelo Izvještaj o 

radu, a rok je bio do 31.03.  

Predsjedatelj ispravlja, da nije rečeno da Izvješće uopće nije predano nego nije došlo do Općinskog 

vijeća. Zašto nije došlo do Vijeća to nije u sklopu njegovog nazovimo radnog mjesta, ali očito je da se 

u Općini radi na način „ne zna desna što mu radi lijeva“, međutim on sad ne bi o tome, to je prošlost. 

Pročelnica, budući smatra da je prozvan Jedinstveni upravni odjel, naglašava da je osnovno pravilo 

dopisivanja da se naglasi za koga je dostavljeni dokument. 

Predsjedatelj prekida raspravu po ovom pitanju jer smatra da ove tehničke stvari nisu predmet za 

raspravu na Vijeću, te moli direktoricu Tihanu Glavurtić da nastavi sa izlaganjem. 

Tihana Glavurtić iznosi da su 2021.-2022. bili u procesu opravka, jer su se zbog korone u sezoni 

2020. po odluci ondašnjeg Vijeća morali odreći naknade u iznosu cca 800.000 kn, a sezona je bila kao 

i svaka druga bez korone. Dovedeni su u takvu situaciju da od tada pokušavaju uhvatiti korak i vratiti 

se u stanje iz godine prije covida. Nadalje rezimira kratko ono što piše u izvješćima koje su vijećnici 

zaprimili u materijalima.  

Tihomir Glavurtić nije zadovoljan radom Komunalnog poduzeća. Zanima ga da li je Komunalno 

nekim dopisom tražilo od Općine rješavanje problema komunalnog redarstva, zapošljavanje drugog 

komunalnog redara, budući navodi da je ključni faktor u organizaciji odvoza otpada funkcioniranje 

komunalnog redarstva za terensku provedbu. Za sve brodove koji dolaze u Maslinicu, svi mi plaćamo 

njihovo smeće i to tako već 6 godina. Uređenje zelenih površina, u Maslinici ništa nije posađeno samo 

je uništeno ono što je postojalo. Groblje se ne održava, traži da se maknu postavljene palmice i stavi 

primjereno zelenilo, negoduje i na način na koji je razvedena voda po groblju. Javna rasvjeta u ulici 

Domovinskog rata ne radi, prijavio prije 13 mjeseci. Smeće oko crkve se ne kupi.  

Ante Blašković upozorava direktoricu, i također traži da uđe u zapisnik, da ona ne može prozivati 

vijećnike da lažu, ne može govoriti da ukazuje na problem drugog komunalnog redara ako to nije 

tražila od Načelnika, traži pisani dokaz da je Komunalno to tražilo. Zatim ga interesira zašto nije 
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provjerila da li su izvješća došla do Vijeća, što znači da je uopće nije ni briga. Basilija ovisi o 

Proračunu Općine Šolta te smatra da je podnijeti izvješće na sjednici Vijeća njena obveza. 

Zvjezdana Jelinčić želi reći da od strane Basilije ima propusta, i radi se sporo, ali smatra da ove stvari 

koje je naveo Tihomir Glavurtić on to treba rješavati preko svog mjesnog odbora, koji i postoji  za to u 

Maslinici.  

Tihomir Glavurtić smatra da kao vijećnik ima pravo o tome govoriti, i sam je bio predsjednik MO i 

predsjednik je Bratovštine, i mnoge stvari naročito oko crkve i groblja obavlja on sam o čemu MO 

nema pojma. 

Tihana Glavurtić ističe da ima odličan odnos sa MO Maslinica, sve što je odrađeno napravljeno je u 

dogovoru sa njima, sa svime su upoznati. Sami mještani su tražili da se na đigi u jerule oko masline   

ne sadi ništa jer to sve u sezoni strada. Na groblju također oko svega se dogovaraju sa mjesnim 

odborom, a javnu rasvjetu u ulici Domovinskog rata nisu mogli riješiti dok su trajali radovi od strane 

HEP-a. Ipak ove zime je to riješeno i također u dogovoru sa mjesnim odborom. Ali sada su već 

zaprimili prigovore nekih stanovnika te ulice da im je previše svjetla i da narušava njihovu intimu, 

tako da je to jako nezgodna tema za raspravu. Što se tiče općenito rada komunalnog redarstva Općine 

smatra da nije njena obveza da pisanim putem traži od Općine zapošljavanje drugog komunalnog 

redara, ne treba Basiliji komunalni redar, već taj sustav treba funkcionirati, jedan bez drugog ne može, 

a i sam Načelnik je ujedno Skupština Basilije te su svi vrlo dobro upoznati sa problemima, kao i sa 

zakonima koje provode kroz odluke o otpadu. Njena obveza nije da se raspituje što je Vijeće dobilo 

što ne. A kada je poslala nacrt nove odluke, kada je izašao novi Zakon o gospodarenju otpadom, što je 

prošlo i javno savjetovanje, Vijeće je to odbilo u jednoj točki i više o tome nije bilo rasprave. Ne zna 

više što iz ovog može izaći što ne.  Prošli put je bila na sjednici da im objasni sve stavke nove Odluke, 

predstavi minimalnu javnu uslugu, no nakon toga su tražili da to sve stavi na papir što je i učinila za 

ovu sjednicu i dala sve napismeno. 

Tihomir Glavurtić naglašava da MO Maslinica uopće ne dolazi do groblja, da oni ništa ne znaju šta 

je na groblju, da o njemu ne vode računa jedino on sam. Nadalje da palmice i čempresići posađeni u 

žalo nisu smili biti stavljeni, to treba ukloniti, sam će sve to iščupat. Treba donijeti zelenilo, a ako 

nemaju novaca za drugo osim ovoga šta su stavili onda neka kažu. Groblje nitko ne čisti, sam je 

očistio i napunio cijeli kamion smeća. 

Predsjedatelj poziva na glasovanje o usvajanju Izvješća. 

Sa 4 glasa ZA, 2 PROTIV i 2 SUZDRŽANA Izvješće o radu Komunalnog Basilija za 2022. 

godinu nije usvojeno. 

 

Ad 8.) Odluka o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada 

Tihomir Glavurtić pita da li se zbog promjene cijena trebalo ići ponovno na javno savjetovanje. 

Pročelnica potvrđuje, ako se cijene povećaju ili se nešto mijenja što nije povoljnije za građane treba 

ponovno ići na javno savjetovanje, ali novu odluku nije ni vidjela. 

Predsjedatelj navodi da je dostavljeno u formi dopisa ne nove odluke.  

Predsjedatelju je žao što ovako važna stvar, naročito pred sezonu, nije riješena. Ali morati će 

poslušati stručnu službu i zbog ne poštivanja zakonskih odredbi Odluku skinuti sa dnevnog reda, i 

ponovno će je staviti na dnevni red čim se zadovolje zakonske odredbe. 
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Predsjedatelj prekida kraću raspravu koja je uslijedila jer, navodi, ona danas nema smisla, i  

Zaključuje: zbog neispunjenja zakonskih uvjeta za glasovanje o ovoj točki, ovu točku skida sa 

dnevnog reda i najavljuje da će biti na dnevnom redu čim se ti uvjeti ispune. 

Ad 9.)     Razno 

Ante Blašković želi još nadodati vezano uz prethodnu točku koju su morali skinuti sa dnevnog reda, 

da obzirom da je bilo javno pljuvanje po vijećnicima, želi da se ovo raščisti. Direktorica se poziva na 

to da vijećnici ne rade kako treba, a on smatra da ako je ona na toj funkciji mora znati što radi, mora 

poznavati Zakon, ako ne zna nekoga treba pitati, svakako ne može ići prema Vijeću sa nečim što nije u 

okvirima Zakona.  

Tihana Glavurtić naglašava da prvenstveno želi suradnju, i da je zato danas tu, želi da se Odluka 

donese kvalitetno i da kada opet dođe na javno savjetovanje da to bude konačna verzija, i kada 

ponovno bude na dnevnom redu Vijeća da ona bude prihvaćena, želi da nađu najbolje rješenje. 

Predsjedatelj navodi da je dozvolio daljnju raspravu iako je već zaključio i prešao na slijedeću točku 

dnevnog reda. Naglašava da podržava suradnju, zaziva je, ali da ona mora biti obostrana, podržana od 

svih tijela Basilije,  od Skupštine do direktora, da se sve nezakonitosti isprave, smatra da je to moguće 

postići i nada se da će se to dogoditi. 

**** 

Predsjedatelj čita zahtjev za promjenu plovidbenog reda brzobrodske linije, vl.Naranče, a što mu je 

ostavio Načelnik, da vijećnici daju svoj stav. Zahtjev je upućen 10.04. o.g., a traži se da u periodu od 

01.05. do 31.10., večernji polazak iz Splita koji je u 18:30 bude pomaknut na 19:15 ili 19:30. Nadalje 

navodi da to znači da bi u 7. i 8.mjesecu i katamaran i trajekt polazili skoro u isto vrijeme, smatra da je 

to nepotrebno, ali treba vidjeti što se iza toga krije, te nakon kratke rasprave donosi  

Zaključak:  

Potrebno je da Općinski načelnik zatraži detaljan zahtjev, obrazloženje, jer je zaprimljeni zahtjev za 

promjenu plovidbenog reda nejasan. 

 

**** 

Predsjedatelj daje riječ Željku Zlendiću koji će izvijestiti o pristiglom prometnom rješenju za luku 

Rogač.  

Željko Zlendić u bitnom izvješćuje da će sav izlaz iz trajekta ići desno na novu cestu. Ukrcaj također 

ide samo novom cestom. Biti će postavljena rampa da se ne može iz trajekta ići lijevo. To sve važi i za 

stanovnike Rogača, moraju ići naokolo. Biti će postavljeni znakovi sa gornje i donje Šolte koji će 

upućivati na ukrcaj za trajekt u sezoni. Znakovi će se moći uklanjati nakon određenog sezonskog 

razdoblja. Na sadašnjem dijelu  luke za ukrcaj biti će za autobuse i taksije, i one koji nekog čekaju. 

Odredit će se dozvoljeno zadržavanje. Zlendić pokazuje vijećnicima prijedlog prometnog rješenja na 

kartama.  

Predsjedatelj napominje da je provedba tog rješenja još bitnija jer se ni prošle godine nisu mogli naći 

ljudi za taj posao.  

Zlendić odgovara da bi o tome trebali brinuti djelatnici Lučke uprave, a iz Policije je obećano da će 

biti prisutan i jedan njihov djelatnik u kriznim satima dolaska trajekta.  

Napominje da treba dobiti suglasnost Hrvatskih i Županijskih cesta i MUP-a na prijedlog ovog 

prometnog rješenja, a sada bi vijećnici trebali odrediti u kojem razdoblju će se provoditi.  

Predsjedatelj zaključuje da su vijećnici u načelu suglasni sa ovim rješenjem, a što se tiče primjene 

predlaže da to bude od 15.06. do 15.09., s tim da se to uvijek po potrebi može promijeniti, skratiti. 
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JEDNOGLASNO se donosi  

Z a k l j u č a k 

Preporuča se da se prometno rješenje za sezonu u luci Rogač provodi u razdoblju od 15.06. do 15.09. 

**** 

Antu Blaškovića zanima zašto dogovorena v.d. ravnateljica dječjeg vrtića nije htjela potpisati 

dokumente. 

Pročelnica pojašnjava da je ista donijela pisanu neopozivu ostavku na mjesto v.d. ravnateljice i nije 

htjela ništa potpisati. Ujedno napominje da se u međuvremenu zakon promijenio te da ravnatelj ne 

može na tom mjestu raditi polovinu radnog vremena, a polovinu biti odgajatelj kako se mislilo 

napraviti, ravnatelj mora biti na puno radno vrijeme. 

**** 

Predsjedatelj prekida 28. sjednicu i posljednju točku dnevnog reda Zaključak o davanju suglasnosti 

da se provede ulaganje na projektu Uređenje parka „iza stare škole“ u Stomorskoj, i glasovanje o 

njoj, prebacuje za nastavak sjednice, sutra, 18.04.2023., u vremenu od 12 do 13 sati, elektroničkim 

putem. Pita vijećnike za suglasnost sa predloženim. 

Sa 7 glasova ZA i 1 SUZDRŽANIM prijedlog je prihvaćen. 

 

Predsjedatelj moli Pročelnicu da ujutro kontaktira MO Stomorska kako bi svoj stav dostavili do podne. 

Napominje da će svi vijećnici to očitovanje dobiti prije glasovanja, a moli ujedno da se dostavi i 

prepiska sa arhitekticom koja je izrađivala projekt, da li ima potvrdu Konzervatora odnosno o kojem 

članku UPU-a Stomorska se radi. 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 11:20 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina            Teo Tomić dipl.iur.  

 

 

 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/06 

URBROJ:2181-49-01-23-2 

Grohote,  17.04.2023. 


